

**TS-620** 监听耳机适合DJ和混音领域等监听场合使用，是专为在嘈杂环境中监听音响效果而设计的，它的声音模型非常适合于监听流行音乐。

耳机整体结构符合人体工学，采用折叠设计，只要将它的左右听筒向内侧折叠，再用耳机线缠绕起来，可以轻易放入所配的便携袋中而不会被折断。柔软的皮革耳垫可以很好的封住耳朵，因此可以有效的阻止外部噪声对监听效果的影响。这种噪音隔离能力使它非常适合应用于需要现场混音的环境。

这款监听耳机的高音部分非常平滑，中音部分也比其它耳机更有质感。如果你非常喜欢爵士乐或者古典音乐，也许有其它更有通透性的耳机会适合你。如果你喜欢摇滚、hip-pop等流行音乐，那就千万别错过TS-620监听耳机。



## 技术参数：

单体：动圈式  
扬声器规格：Φ50  
阻抗：60Ω  
灵敏度：102dB  
频率响应：20Hz~20kHz  
峰值功率：1500mW  
信号线：Φ4mmx1.2m弹簧线（展开长度约4m）  
接驳插头：立体声Φ3.5mm+Φ6.3mm

## 注意事项：

1. 使用耳机时，请将插头从所备置设备(如调音台、CD、随身听、电脑等)上标有耳机符号的插孔插入，注意要插到位，以免接触不良使声音断续或无声。
2. 耳机不使用时，应存放在干燥清洁的地方，避免在温度、湿度过高或有强磁场的场所保管或使用，以免影响音色。
3. 应将耳机调到适当音量，音量过大对您的耳朵有害。
4. 为了交通安全，您在骑自行车、驾驶摩托车或其他车辆过程中请不要使用耳机。
5. 如果用户对本产品进行过拆检或改装，本公司将不再确保产品的性能，也不能保修。

※本产品相关规格及配置如有变更,恕不另行通知.

※如需服务和配件方面的信息，请就近和得胜代理商联系，或请访问得胜网站[www.takstar.com](http://www.takstar.com).

广东得胜电子有限公司

地址：广东省惠州市博罗县龙溪镇富康一路2号

电话：400 6828 333

邮编：516121

传真：0752-6383950

邮箱：[xs@takstar.com](mailto:xs@takstar.com)

网址：[www.takstar.com](http://www.takstar.com)

**TS-620** monitoring headphone series is designed especially for DJs and all those who love mixing and monitoring music. The headphones perform remarkably even in the noisy area of pubs and discos and are the great working tool for all those who play pop and techno music.

The light and modern construction as well as specially chosen material make them the only right choice if you want to comfortably work and play with music. They are easily folded: you only need to push the earlaps toward the inside and the use the cable to enlance them. The soft leather ear pads can fully cover your ears and prevent the outside noise to disturb your enjoy the sounds. This noise canceling function is especially useful while monitoring. The headphones smoothly deal with high sounds and naturally reproduce the medium sounds, which functions might not necessarily be loved by fans of jazz and classical music. However, if the sounds your life is turning around are those of rock-and-roll, hip-pop, pop and techno, TS-620 are just what you need.



### SPECIFICATION:

Element: Dynamic  
Speaker Dimension: Ø50mm  
Impedance: 60Ω  
Sensitivity: 102dB  
Frequency Response: 20Hz-20kHz  
Power Handling Capability: 1500mW  
Cable: Ø4mm x 1.2m Spring Cable  
(Full stretch length approx 4m)  
Adaptor Plug: Stereo Ø3.5mm + Ø6.3mm

### CAUTION:

1. When using, please insert the plug into the socket of the sound equipment (ie. CD player, walkman system, computer) according to the mark on the headphones, the plug must fit the socket completely to assure the good sound.
2. When not being used, the headphones should be kept in a dry and clean place, not exposed to high temperature & humidity, all of which can effect the sound quality.
3. Please adjust the volume in order not to damage your ears.
4. For traffic safety, don't use the headset while riding a bicycle, motorbike, or driving a car.
5. TAKSTAR will no longer guarantee the performance or warranty if the user attempts to inspect or modify the product in any way.

- ※ The related specification or deployment are subject to change without any prior notice.
- ※ For additional information about service or parts, please contact your local authorized Takstar Service Center or visit Takstar at [www.takstar.com](http://www.takstar.com).